
  Protokoll, styrelsemöte 2018-01-11 
  Medelpads Orienteringsförbund 
 
 
 
 
 
 
Plats: Skvaderns gymnasieskola 
Närvarande styrelsen:  Peter Sjöbom (PS), Jan Nordin (JN), Johan Agås (JA), Olof Fraenell (OF). 
Förhinder: Charlotte Vikström (CV) 
Närvarande adjungerade: Ann Larsson 
 
§1 Mötets öppnande 

Ordförande Peter Sjöbom öppnade mötet . 
 
§2 Dagordning 

Dagordningen godkändes 
 
§3 Justeringspersoner 

Till att jämte ordföranden och sekreteraren justera protokollet valdes Olof Fraenell.  
  
§4 Valberedningen 

Representanter för valberedningen hade inte möjlighet att närvara, men PS har varit i kontakt med 
Göran Tjernberg, sk i valberedningen, som är införstådd med uppdraget och har satt igång arbetet 
inför årsmötet. 

 
§5 Föregående protokoll 

Protokollen för styrelsemöten den 18/6, 26/9, 27/10 och 12/12 lades efter slutjustering till 
handlingarna. 

 
§6 Rapport från skidokommittén 

PS rapporterade om planerade skidoaktiviteter. Förutsättningarna är bättre än på många år och 
förhoppningar finns om fina arrangemang framöver. På programmet står framför allt 
27-29/1  DM (medel, lång), arrangeras av SSOK, DM (natt) arrangeras av NOK, måndag kväll. 
10-11/2  Två-åker (stafett) och MSOC (ind), arrangeras av IFS. 
17-18/2  SM, medel (ind. masstart) och stafett + publiktävling, arrangeras av SOK på S Bgt. 
 

§7 Resultat- och balansrapport 
Årets resultat ser ut att bli kring +/-0. Vi noterar att SOFT-bidraget har ökat i år, liksom 
tävlingsavgifterna, främst beroende på NM som SOK arrangerade i augusti. 
 

§8 Inför årsmötet 
Verksamhetsberättelse 
JN skickar ut anmodan till alla kommittéer/ansvariga att skriva ihop en redogörelse för året som 
gått. Manus till JN senast 11/2. JN sammanställer dessa till mötet den 20/2. 
 
Utmärkelser/avtackning 
JN skickar ut till klubbarna om förslag till kandidater för förtjänstdiplom/plakett för mångårigt 
föreningsarbete, att utdelas vid MOF:s årsmöte. 
PS och OF inventerar om kandidater finns för SOFT:s hedersplakett (mångårigt stöd) eller SOFT:s 
förtjänstmedalj (mångårigt SOFT- eller OF-arbete). 
Nils-Göran Olsson ska avtackas för sitt mångåriga arbete med MOF-teknikträning. Kan ev. även 
inrymmas i ovanstående. 
 

 



§9 Övriga frågor 
Ann Larsson informerade om NIU-verksamheten vid Sundsvalls Gymnasium. Sökintresset är svagt, 
varför risken är att verksamheten kommer att upphöra eller läggas på is. Inga dörrar är dock 
definitivt stängda ännu.  
 

§10 Mötesplanering 
Kommande styrelsemöten: 
Ti  20/2  Nordichallen, Gärde 
Ti  13/3  TSOK, Skönviksberget 

 
§11 Mötets avslutande 

Mötet avslutades med ett speciellt tack till JN, som ansvarade för fika, delvis sponsrat av Skvaderns 
gymnasieskola. 

 
 
 
 
 
Vid protokollet  Ordförande  Justeringsperson 
Jan Nordin Peter Sjöbom  Olof Fraenell 


